
Minnesanteckningar från arbetsmiljömöte 2014-06-17 

Närvarande: Siv Ahrné, Dan Johansson, Hans Bolinsson, Emma Magnusson och Lisbeth 
Persson 

1. Genomgång av föregående protokoll   
 

2. Systematiskt arbetsmiljöarbete 
 

 En ny arbetsmiljöpolicy finns nu för 2014-2017. Denna kommer att 
distribueras till alla anställda via mail. Policyn bifogas även till 
anteckningarna. 
 

 Räddningstjänsten har ifrågasatt att varje institution ska skicka in en separat 
ansökan för hantering av brandfarlig vara. De kommer att besöka kemicentrum 
för att diskutera denna fråga vidare. Innan detta besök kommer Siv och Dan att 
ha ett möte där de ser till att all information som krävs från vår sida är på plats. 

 

 Brandlarmet har gått ett flertal gånger på kemicentrum den senaste tiden. Detta 
har dels berott på fel med ventilationen men larmet har även utlösts manuellt 
två gånger i hus I. Eventuellt kommer dessa händelser att polisanmälas. På 
mötet diskuterades att det vore bra att veta vad det är som har hänt när alarmet 
går, även om det ej rör vår byggnad. Siv ska framföra detta till HMS-
kommittén.  

 

 Ombyggnaden av laborationssalarna på våning -1 har påbörjats. Ritningar med 
en kostnadskalkyl kommer att erhållas snarast.  

 
 Siv har fortfarande inte fått någon mer information kring vad som kommer att 

hända med verksamheten på industriell näringslära. Hon kommer att ha ett 
möte med Anders Axelsson imorgon och hoppas att han kan ge lite mer 
information.   

 
 Psykosociala skyddsronder har utförts på de tidigare avdelningarna 

livsmedelsteknologi och industriell näringslära (numera enbart institutionen för 
livsmedelsteknik). Resultaten från dessa enkäter kommer att diskuteras på 
nästa möte. 

 
3. Nästa möte 

 Nästa möte äger rum kl. 13.00 den 18:e september. 
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